

《单词百科:KCP是什么意思?KCP怎么发音?KCP的解释和用法》

英语单词KCP是什么意思?KCP怎么读?KCP怎么发音?简答网为您整理了KCP的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



KCP的意思

1、[计]= Keyboard Card Punch,键盘卡片穿孔;

KCP的双语例句

1、Conclusion: KCP has a significant effect in treating recurrent aphthae, the mechanism might be related with its effect on immunoregulation, anti inflammation and anti exudation.

结论：口疮平冲剂对复发性口疮疗效显著，其作用与调节免疫功能，消炎消肿、抗渗出有关。

2、Application of KCP mud fluid in the drilling of geothermal well

KCP泥浆在地热井钻进中的应用

3、Many empirical models focus on the knowledge creation process (KCP) in the knowledge management.

大量实证研究认为知识管理是一个过程，并充分肯定和强调知识创造过程的地位。

4、Furthermore, a C-language based computer program is developed to carry out the reliability computations using the proposed KCP method.

最后，以锦屏一级水电站左岸边坡稳定可靠度问题为例证明了所提方法的有效性。

5、After discovering the abnormal data, algorithm can determine the attackers and destination host according to the improved KCP algorithm.

同时在发现异常数据后，能够根据改进的KCP算法确定攻击源和目的主机。

6、In animal experiment, the effects of KCP on immunologic function, anti exudation, anti inflammation and analgesia were studied.

通过动物实验，观察口疮平冲剂调节免疫功能，抗渗出、消炎镇痛等方面的作用。

7、A new global optimization reliability method, knowledge-based clustered partitioning method (KCP) for reliability problems involving correlated non-normal random variables, is proposed.

提出了分析相关非正态变量可靠度问题一种新的全局优化方法&认知聚类分区方法。

8、Conclusion In vitro, KCP contained serum can inhibit cell proliferation and induce apoptosis of SW480.Inducing apoptosis maybe one of the anti-neoplasm mechanism of the medicine.

结论：复方苦参含药血清体外抑制SW480细胞的增殖并能诱导其凋亡，诱导凋亡是其抗肿瘤的机制之一。

以上是简答网为您整理的KCP怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于KCP的用法、KCP

的释义、KCP的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/KCP>